
§§ 155 Mötets öppnande

MM öppnar mötet och hälsar alla hjärtligt välkomna.

§§ 156 Föregående protokoll

Protokoll 2022.8 och godkändes.

§§ 157 Godkännande av dagordning

Dagordningen fastställdes och godkändes.

§§ 158 Ekonomi/Budget

LN meddelade via telefon, att ekonomin är god.

§§ 159 Styrelsens planering

Ordförandemötet flyttas till 21/9 kl. 18 i SMK Hörbys klubblokal. MM skriver inbjudan, JP lägger på
hemsidan, MA på Facebook och LS skickar ut till klubbarna. JP skapar en länk till anmälan i Idrottonline. LS
kontaktar Martin Nilsson Rf SISU Skåne om ändrat datum. Nytt datum för arbets/planeringsdag. Blir 29/10
på Ring Knutstorp. Styrelsen börjar med arbetsdag kl.9, förtroendevalda kommer till lunch kl.12, därefter
planeringsdag. Em fika vid 14-15 tiden.



§§ 160 Styrelsens rapportering.

PP har kontaktat Tommy Svensson Motorbloggare och han vill vara med i nomineringskommittén. JP
meddelar Algot att styrelsen godkänner detta. MA, JP och LS har haft arbetsdag i Ystad 25/7. JP kontaktat
Algot (trollerikonstnär) om att underhålla på BKS (bilkonferens Syd). Fått offert på 6000:- + moms. Förslag
att ställa ut crosskart och lådbilar i hotellets entré. En lådbil som är i tävlingsutförande och en enklare lådbil.
LN rapporterar att han och Torgny Wallin (SGA i lådbilar) har visat lådbilar på Sjöbo marknad, båda dagarna.
Mycket uppskattat av besökarna. Torgny Wallin kommer att visa upp lådbilar på Burlövs centrum 3/9. LS och
MA rapporterade från Distriktskommunikationen 2/8. SBF kommer att ta tag i lägst antal startande i SM och
RM för att genomföra tävling. PP tydliggjorde, att det kom från Rf att det delades ut för många medaljer,
därför ska utskotten tillsammans med SBF:s styrelse gå igenom regelverket. Nya hemsidan. Sören E har
meddelat att han vill att distrikten och de klubbar som använder hemsidan, ska spara ner denna, så att
ingen information försvinner. JP och LS tittar på detta i slutet av september. När MM har kollat med Mattias
Nilsson (tillstånd) svarar han på på Claes mail ang SRIF. A-licensansökan som bordlades vid förra mötet är
ok. LS har skickat till licensavdelningen på SBF. JP har gjort ett förslag ang de olika nomineringarna. En
pristagare/kategori. JP har skickat förslaget till Claes E, som är sammankallande i nomineringskommittén.

§§ 161 SBF info

Mail från Anna. Hon vill att ev frågor ska skickas till kansliet.

§§ 162 Sportgren/SGA

Vi avvaktar besked från valberedningen.

§§ 163 Utbildning

Miljöutbildning v 39 söndagen 2/10 kl. 10. JP meddelar Pernilla o Frankie på SBF. LS skickat inbjudan till

klubbarna.

§§ 164 Inkommen post

Jessica Pålsson ansökt om resebidrag. Godkännes. LS meddelar henna att det är ok. LN betalar ut detta. Mail
från Putte i Laholms Mk. Ny klubb RB Helsingborg. MM svarar honom att de måste först bli medlemmar i
SBF innan de kan vara ,ed på utbildningar, möte, mm. Mail från Håkan Berg där han meddelar sina
kontaktuppgifter. Mail från Pernilla Miljö SBF.

§§ 165 Ärendebank



PP har skickat handlingsbeskrivningen för SGA/Sportgrenskommitté. Styrelsen läser igenom och meddelar
PP om ändringar.JP lägger den på hemsidan och LS skickar till SGA/Sportgrenskommittéer.

§§ 166 Övrigt

Inget att rapportera

§§ 167 Nästa möte

220913

§§ 168 Mötets avslutande

MM avslutade mötet.

Vid protokollet: Justeras

Liselott Schönström Magnus Månsson


